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Geachte fractie,   
   
 

 
 
  
  

  

 

Op 16 november 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: Sluiting basisschool 
Vindingrijk. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
 
1. Deelt het college de mening van de fracties van D66 en CDA dat het op dusdanig korte termijn 

een school sluiten voor leerlingen en ouders schadelijk en ongewenst is? Zo nee, waarom niet?  
Het college kan zich voorstellen dat leerlingen, hun ouders en leerkrachten zijn aangedaan door het 
nieuws van de schoolsluiting, maar we begrijpen ook dat deze versnelde sluiting helaas onvermijdelijk 
was, vanwege het ontbreken van voldoende leraren, in combinatie met de wens en noodzaak om de 
continuïteit in het onderwijs van de kinderen te waarborgen. 
 
 

2. Deelt het college de zorgen van de fracties over het tijdig kunnen vinden van geschikte plekken 
voor de leerlingen die per 1-1-2024 een nieuwe school moeten zien te vinden? Zo nee, waarom 
niet? 
Het college vertrouwt erop dat de leerlingen per 1-1-2024 op, liefst in de buurt gelegen scholen, een 
plek kunnen vinden. Het schoolbestuur, Stichting Klasse, helpt de ouders daarbij en werkt samen met 
de andere schoolbesturen. 
 
 

3. Deelt het college de zorgen van de fracties dat het verdwijnen van een basisschool in deze wijk 
ongewenst is? Zo nee, waarom niet? 
Het college vindt het spijtig dat door een dalend aantal leerlingen nu de enige school voor primair 
onderwijs uit de buurt verdwijnt. Belangrijk is dat het onderwijs aan de leerlingen doorgaat. Het 
schoolbestuur is hiervoor verantwoordelijk en neemt ook die verantwoordelijkheid. 
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4. Ziet het college mogelijkheden om een onderwijsvoorziening in deze wijk te handhaven? 
Het college zal bezien of de onderwijskundige functie van het gebouw kan worden gecontinueerd, maar 
gezien de teruglopende leerlingaantallen is het perspectief van een wijkschool broos. Voor het 
leegkomende gebouw zoeken we een passende, nieuwe functie, bij voorkeur aansluitend op de 
onderwijsfunctie. 
 
 
 

 
 
Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit: 2 uur. 
 

 


